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Melding mondelinge vraag voor vragenuur 
 
Vraagnummer: 
 
Registratienummer: 
 
Datum raadsvergadering: 20 februari 2018-02-17 
 
Onderwerp: vragen naar aanleiding van brief Korfbalvereniging Zetten’99 
 
Naam indiener: Ineke Janssen, Gemeentebelangen Overbetuwe 
 
Mondelinge vragen n.a.v. brief aan raadsleden van korfbalvereniging Zetten’99 en Stichting 
Korfbalvereniging Zetten ‘99 
 
Van het bestuur van de vereniging en de Stichting hebben we afgelopen zaterdag een brandbrief 
ontvangen met betrekking tot de zorgelijke onderhoudstoestand van de korfbalvelden. 
Gemeld wordt, dat de velden vaak onbespeelbaar zijn en dat in acht nemende het naderende 
speelseizoen de situatie onwerkbaar begint te worden. Met zowel de eigenaar van de sportvelden, 
HPC, als met wethouder Ross en ambtenaren van de gemeente zijn in 2017 gesprekken over deze 
zorgelijke situatie gevoerd, zonder dat er concrete maatregelen zijn genomen. 
 
Vragen: 
 

1. Erkent u, dat de gemeente uit oogpunt van sportbeoefening wel degelijk een rol heeft bij 
goede speelvelden voor een belangrijke vereniging in het dorp Zetten ofschoon HPC eigenaar 
van de velden is? 

2. Waarom is bij de laatste nulmeeting van de voetbalvelden dit korfbalveld (gras) niet 
meegenomen? 

3. Kent uw college het onderhoudsrapport van ISA sport? 
4. Wanneer uw college al langer op de hoogte was van de onderhoudstoestand van de velden 

waarom zijn dan niet eerder stappen ondernomen. Immers zowel de toplaagrenovatie (na 10 
jaar) als de volledige renovatie (30 jaar hebben niet plaatsgevonden? 

5. Waarom heeft uw college, nadat dit rapport bekend was, in overleg met de eigenaar van de 
velden geen stappen gezet om tot een oplossing te komen? 

6. Is uw college bereid om alsnog met de vereniging, stichting en HPC in gesprek te gaan om met 
een oplossing te komen, waarbij allereerst een nulmeting moet plaatsvinden? 

7. Is uw college bereid om samen met de vereniging te kijken dat in noodsituaties, bij afgelasting 
van de velden, mee te kijken naar korte termijn oplossingen? 

 
Namens de fractie van Gemeentebelangen Overbetuwe, 
 
Henk Vreman 


